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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Председателят на БТПП участва в официална среща по случай създаването на BUSINESS INTEGRITY CLUB по
покана на Огнян Минчев – председател на УС на Асоциация "Прозрачност без граници" и ръководител на Клуба.
Българската търговско-промишлена палата е един от първите присъединили се членове към Клуба. На
церемонията Калин Славов – изпълнителен директор Transparency International Bulgaria връчи официа... 

В Българската търговско-промишлена палата и Националният научен експедиционен клуб ЮНЕСКО организираха
изложба на тема "Приятели на българските съкровища".Изложбата бе открита на 8 февруари от общинският
съветник от Тутракан Кристиян Калчев, който е председател на ННЕК-ЮНЕСКО и заместник-министъра на туризма
професор Мариела Модева. Тя приветства инициативата и заяви готовност за сътрудничество ме... 

Проект Storydoers (Digital Story Doing for Local Tourism) се изпълнява в рамките на Програма "Еразъм+" и е с
продължителност от 2 години. В консорциума участват шест партньорски организации от пет страни – Австрия,
България, Белгия, Испания и Италия. Сред основните цели на проекта са: насърчаване цифровизацията на
местния туристически сектор в селските райони; подобряване на цифровите умения за и... 

Изх. № 03-00-2/09.02.2022 г. ДО Г-Н КИРИЛ ПЕТКОВ МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ
ОТНОСНО: Предложения за изменение на модела на пазара на електрическа енергия в България с оглед на
гарантирането на дългосрочно предлагане на платформите на БНЕБ ЕАД УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР-
ПРЕДСЕДАТЕЛ, Вече повече от шест месеца българският бизнес е изложен на неблагоприятните въздействия на
по... 

Заглавие: БТПП стана един от първите членове на BUSINESS INTEGRITY CLUB
Дата: 10.02.2022 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Общинският съветник от Тутракан Кристиян Калчев откри изложбата "Приятели на българските
съкровища"
Дата: 09.02.2022 21:04
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: БТПП започва работа по нов проект за цифровизация на МСП в селския туризъм
Дата: 10.02.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Предложения за изменение на модела на пазара на електрическа енергия в България
Дата: 09.02.2022 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Сътрудничество между България и Индия във фармацевтичната индустрия

https://www.bcci.bg/news/18554
https://www.kvorum-silistra.info/news/23577
https://www.bcci.bg/news/18555
https://www.bcci.bg/news/18553
https://www.bcci.bg/news/18556


Уебинар и нетуъркинг сесия за представяне експортните възможности на двете страни Проведе се уебинар на
тема "Сътрудничество между България и Индия в сектор фармация" и нетуъркинг сесия с фирми от двете страни.
Събитието се организира съвместно от БТПП, Посолството на Индия в София и Индийския съвет за насърчаване
на износа на фармацевтични продукти /Pharmexcil/. "Ролята на фармацевтичния сектор... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

На един професионален форум имах възможността да се запозная както с проектобюджета за 2022 година на
настоящето правителство, който влезе на първо четене в пленарна зала на парламента, така и с мнението на
няколко господа икономисти, в т.ч. и със задочно изказаното в писмен вид становище на бившия премиер Иван
Костов. Форумът, в който участвах, прие с мълчание последното писмено становище и само ... 

Гражданите и гостите на Бургас вече могат да посетят "БМФ Порт Бургас" ЕАД. Пристанищният терминал отваря
врати за посетители. На 19 февруари всеки желаещ може да разгледа терминал "Бургас Изток-2" и да се запознае
с построеното от концесионера през последните десет години. Гражданите имат възможност на място да се
уверят в безопасността на всички съоръжения на територията на Пристанищен терминал ... 

Във Варна бе представена новата програма на ББР "Подкрепа за туризма", насочена към хотелиери и
ресторантьори, които търсят допълнителен ресурс да погасят своите просрочени задължения или да посрещнат
други оборотни нужди. При голям интерес премина представянето на новия продукт на ББР и пред туристическите
предприемачи в Бургас, коментират от банката. ББР може да осигури средства за рефинансиране... 

Със старта на новата Програма "Транспортна свързаност" отваряме врати за бизнеса и частните компании, заяви
директорът на дирекция "Координация на програми и проекти" Галина Василева. Това стана ясно по време на
провелия се днес в Министерството на транспорта и съобщенията Отраслов съвет в сектор "Транспорт". В
дискусиите се включиха заместник-министрите на транспорта и съобщенията Владимир Върбан... 

На професионалния празник на пчеларите в Плевен отваря врати 19-тото Международно изложение на
пчеларството. Над 100 фирми от 12 държави показват мед, пчелни продукти, както и последните новости в
областта на оборудването и всичко свързано с пчеларството. Утвърденият форум е и място за договаряне и
обсъждане на проблеми и новости в производството на мед и пчелни продукти. Доц. Юлиян Станчев, пре... 

Дата: 10.02.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Няколко думи за бюджет 2022 и иновациите
Дата: 10.02.2022 09:45
Медия: Actualno.com

Заглавие: "БМФ Порт Бургас" ЕАД отваря врати за посетители
Дата: 10.02.2022 09:04
Медия: KMETA.BG

Заглавие: ББР отпуска кредити за туризъм
Дата: 10.02.2022 09:10
Медия: Economynews.bg

Заглавие: Програма "Транспортна свързаност" отваря врати за бизнеса и частните компании
Дата: 10.02.2022 09:07
Медия: Вестник Нов Живот

Заглавие: Международно изложение на пчеларството в Плевен
Дата: 10.02.2022 10:12
Медия: novini.site

Заглавие: Министър Иванов: Нашата цел е евросредствата да достигат до малките и средни земеделски

https://www.actualno.com/viewpoint/njakolko-dumi-za-budjet-2022-i-inovaciite-news_1708392.html
https://kmeta.bg/%D0%B1%D0%BC%D1%84-%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%82-%D0%B1%D1%83%D1%80%D0%B3%D0%B0%D1%81-%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%80%D1%8F-%D0%B2%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81/
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D0%B1%D1%80-%D0%BE%D1%82%D0%BF%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC-news102799.html
http://www.novjivot.info/2022/02/10/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82/
https://novini.site/mezhdunarodno-izlozhenie-na-pchelarstvoto-v-pleven/
https://www.moreto.net/novini.php%3Fn%3D454117%26c%3D01


Финансираме с държавни помощи тези, които реално произвеждат, каза земеделският министър"Нашата цел е
европейските средства да достигат до малките и средни земеделски производители". Това заяви министърът на
земеделието д-р Иван Иванов в сутрешния блок на БНТ, съобщават от пресслужбата на земеделското
министерство."Оттук нататък средствата ще се раздават на принципа обвързана с производството подк... 

8 млрд. увеличение на разходите не се правят за сметка на дълг, отбеляза министърът на финанситеИнфлацията,
заложена в бюджета, е 5,6% на средногодишна база, като се очаква във втората половина на годината да е по-
ниска, заяви от парламентарната трибуна министърът на финансите Асен Василев. "При нас инфлацията до
голяма степен е внос и зависи от решенията на Европейската централна банка, която за ... 

В момента има изключително засилен интерес от външни инвеститори. Те обаче идват и ни питат само един
въпрос: "Нали вие няма да ни рекетирате и да ни кажете кой е подизпълнител?" Това каза вицепремиерът и
министър на финансите Асен Василев при обсъждането на първо четене на законопроекта за държавния бюджет
за 2022 г. в парламента. По думите му инвеститорите се интересували и дали ще им бъде опред... 

Икономиката на България ще нарасне с 3,7 на сто през 2022 година, като растежът леко ще се ускори до 3,9 на сто
през 2023 година. Това се посочва в зимните икономически прогнози на Европейската комисия. В прогнозата от
ноември ЕК очакваше икономическият растеж на страната ни да достигне 4,1 на сто през тази година и да се
забави до 3,5 на сто догодина. Според оценката на Брюксел българската иконом... 

Миналата година страната ни е искала разрешение от Европейската комисия да спре износа на ток, за да свали
цените на вътрешния пазар. Това стана ясно от думите на финансовия министър Асен Василев, който участва в
дебатите по обсъждането на проектобюджета за 2022 г. в пленарната зала на Народното събрание. Досега
управляващите само са казвали, че едностранна забрана на износа би нарушила правото на... 

Градът отдавна се е утвърдил като индустриален лидер в България с над 70 хил. квалифицирани работници, но
има и IT амбиции През последните 20 години вторият по големина град в България се превърна в един от най-
важните индустриални центрове в Югоизточна Европа. Благоприятното местоположение, квалифицираната
работна ръка и сравнително ниските разходи в сравнение с ЕС са довели до установяването на ... 

производители
Дата: 10.02.2022 10:03
Медия: Moreto.net

Заглавие: Асен Василев: Инфлацията през втората половина на годината ще е по-ниска
Дата: 10.02.2022 13:45
Медия: БТВ

Заглавие: Асен Василев: Инвеститорите идват и ни питат дали няма ли да ги рекетираме
Дата: 10.02.2022 14:06
Медия: Actualno.com

Заглавие: ЕК понижи прогнозата си за икономическия растеж на България за 2022 г.
Дата: 10.02.2022 13:31
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Василев: България е искала разрешение да спре износа на ток
Дата: 10.02.2022 13:55
Медия: lupa.bg

Заглавие: Германският WAZ: Пловдив е новата инвестиционна гореща точка в ЕС
Дата: 10.02.2022 13:48
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: МОН: Оценката на училището ще зависи от това колко са напреднали учениците
Дата: 10.02.2022 14:36
Медия: Pernik News

https://btvnovinite.bg/bulgaria/asen-vasilev-inflacijata-prez-vtorata-polovina-na-godinata-shte-e-po-niska.html
https://www.actualno.com/politics/asen-vasilev-investitorite-idvat-i-ni-pitat-dali-njama-li-da-gi-reketirame-news_1709108.html
https://tribune.bg/bg/obshtestvo/ek-ponizhi-prognozata-si-za-ikonomicheskiya-rastezh-na-balgariya-za-2022-g/
https://lupa.bg/news/vasilev-balgariya-e-iskala-razreshenie-da-spre-iznosa-na-tok_161893news.html
https://www.investor.bg/industriia/524/a/germanskiiat-waz-plovdiv-e-novata-investicionna-goreshta-tochka-v-es-345613/
https://perniknews.com/balgariya/mon-otsenkata-na-uchilishteto-shte-zavisi-ot-tova-kolko-sa-naprednali-uchenitsite/


Образователният напредък на учениците, който те показват в различните етапи на своето обучение, ще бъде
основен критерий, по който ще бъдат оценявани училищата. Това е залегнало в новата методика за оценка на
добавената стойност в образователните институции. Това съобщиха от МОН. Системата беше представена пред
социалните партньори днес на заседание на Отрасловия съвет за тристранно сътрудничество... 

Кметът на община Хасково Станислав Дечев се срещна днес с пълномощния министър и заместник-посланик на
Посолството на Федерална република България у нас Щефан Рьокен. Дипломатът бе придружен от главния
управител на Германо-българската индустриално-търговска камара Митко Василев и д-р Мариана Чолакова-
почетен консул на Федерална република Германия в Пловдив. През тази година една от културните емб... 

Търговията между България и Германия се развива с изпреварващи темпове въпреки пандемията, каза в Хасково
Митко Василев, главен управител на Германо-българската индустриално-търговска камара. Имаме резултатите от
стокооборота между двете страни за 9 месеца на миналата година. Но ако ги екстраполираме за цялата 2021
година, ще се окаже, че имаме нов рекорд от около 9 милиарда евро, което досега не ... 

София. Не очаквам да има драматично повишаване в цената на електроенергията за битовия потребител. Това
каза Станислав Тодоров, новият председател на КЕВР, по време на встъпването си в длъжност, предаде репортер
на Агенция "Фокус". По думите му оттук нататък има няколко належащи теми, по които трябва да се вземат
решения. "Едната е мораториума, който беше наложен от Народното събрание върху решен... 

Резултатите са по-високи и спрямо 2019 г., но отчасти се дължат на по-високите цениБългарски стоки на стойност
67.9 млрд. лв. са намерили реализация на чужди пазари през миналата година, показват предварителни данни на
националната статистика. Така българският експорт през 2021 г. е нараснал с 24% на годишна база и е 16%
нагоре спрямо предкризисната 2019 г. Само през декември изнесената продукция ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Максималният осигурителен доход трябва да се увеличава по предвидим начин. Въвеждането на автоматичен
механизъм, обвързан със средната работна заплата и повишаване ѝ, е добро решение, което ще е полезно и за
бизнеса, за да предвижда разходите си. Това каза депутатът от "Продължаваме промяната" член на Комисията по
труда, социалната и демографската политика в Народното събрание Александра Корчева в... 

Заглавие: Немски фирми с интерес за инвестиции в Хасково
Дата: 09.02.2022 18:40
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: Рекорден стокооборот от 9 млрд. лв. между България и Германия
Дата: 09.02.2022 17:32
Медия: dotbg.bg

Заглавие: Станислав Тодоров, новият председател на КЕВР: Не очаквам да има драматично повишаване на
електроенергията за битовия потребител
Дата: 10.02.2022 15:10
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: Износът приключва годината с ръст от 24%
Дата: 10.02.2022 15:02
Медия: Капитал

Заглавие: ПП: Продължаваме разговорите за увеличаване на максималния осигурителен доход
Дата: 10.02.2022 10:02
Медия: БУНТ.БГ

Заглавие: Йордан Цонев: Бюджет 2022 е проинфлационен и популистки
Дата: 10.02.2022 13:36

https://bnr.bg/starazagora/post/101598943/nemski-firmi-s-interes-za-investicii-v-haskovo
https://www.dotbg.bg/article/10844132
http://www.focus-news.net/news/2022/02/10/2934206/stanislav-todorov-noviyat-predsedatel-na-kevr-ne-ochakvam-da-ima-dramatichno-povishavane-na-elektroenergiyata-za-bitoviya-potrebitel.html
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2022/02/10/4311109_iznosut_prikljuchva_godinata_s_rust_ot_24/
https://bunt.bg/2022/02/10/pp-prodalzhavame-razgovorite-za-uvelichavane-na-maksimalnia-osiguritelen-dohod/
https://novini.bg/bylgariya/politika/703265


Фискалният консерватизъм от последните години е причина за забавения растеж. Тази позиция изрази Кирил
Симеонов от "Има такъв народ" по време на дебатите по първо четене на бюджета за 2022. Настоящия бюджет
обаче е бюджет на растежа, смята той. Йордан Цонев от ДПС посочи, че партията се отнася сериозно и отговорно
към бюджета. ,,Този бюджет е много важен, по-важен от бюджетите от последните години... 

Служителите от поколенията Z и Y сe вълнуват повече от финансовата част, докато по-възрастните имат други
приоритетиCOVID пандемията стана катализатор за много промени в трудовия свят. Тя е и в основата на новите
нужди и изисквания на служителите към техните работодатели. Но осъзнали ли са компаниите напълно степента
на промяната? Отговорите на тези въпроси дава проучване на Adecco Group, което от... 

Към момента виждаме изключително засилен интерес от външни инвеститори. Те идват и ни питат само един
въпрос: "Нали вие няма да ни рекетирате и да ни кажете кой е подизпълнител!" Това заяви финансовият министър
Асен Василев по време на обсъждането на държавния бюджет за 2022 г. в Народното събрание. Думите му бяха
отговор на подхвърлен от пленарната зала въпрос от бившия вицепремиер по еврофондове... 

Бюджет 2022 г. се изпълнява с по-малко дълг, отколкото предходните. Това каза вицепремиерът и министър на
финансите Асен Василев от парламентарната трибуна, предаде БГНЕС. Василев обяви, че е имало разговори за
много харчове, дългови спирали. "Дългът, който е предвиден тази година като процент от БВП е по-малък от
дългът, който е бил предвиден миналата година в последния редовен приет бюджет. Дълг... 

В опит да покрие поне донякъде недостига на работна сила на пазара на труда, Румъния удвои броя на
разрешителните за работа за чуждестранни граждани от държави извън Европейския съюз. До 100 000 работници
от страни извън блока могат да бъдат привлечени от румънски компании тази година, което е рекорден брой и е
два пъти повече в сравнение с миналата, отбелязват румънски медии. Чехия внася работниц... 

безплатни градини и ясли Днес, на първо четене, депутатите приеха общинските детски градини и ясли да бъдат
безплатни. Предложението бе внесено от управляващите, а се очаква промяната да влезе в сила още от месец
април, тази година. С промяната, и родителите на деца от задължителните предучилищните групи, не трябва да
заплащат такса за хранене. По време на дебатите и от опозицията подкрепиха предл... 

Медия: Novini bg

Заглавие: Компаниите надценяват фактора заплата при търсене на работа
Дата: 10.02.2022 13:49
Медия: Икономика

Заглавие: Василев: Инвеститори ни питат няма ли да ги рекетираме и да им изберем подизпълнител
Дата: 10.02.2022 13:34
Медия: OFFNews

Заглавие: Асен Василев: Бюджет 2022 г. се изпълнява с по-малко дълг, отколкото предходните
Дата: 10.02.2022 13:43
Медия: Дума

Заглавие: Румъния търси хиляди чужди работници
Дата: 10.02.2022 13:36
Медия: Експерт БГ

Заглавие: Прието на първо четене – детските градини и ясли ще бъдат безплатни
Дата: 10.02.2022 13:14
Медия: Сат ком

Заглавие: Василев за бюджета и бизнеса: Икономика с ниски заплати отива в нафталина
Дата: 10.02.2022 13:35
Медия: О Новини

https://www.economic.bg/bg/a/view/kompaniite-nadcenjavat-faktora-zaplata-pri-tyrsene-na-rabota
https://offnews.bg/politika/vasilev-investitori-ni-pitat-niama-li-da-gi-reketirame-i-da-im-izbere-770140.html
https://www.duma.bg/asen-vasilev-byudzhet-2022-g-se-izpalnyava-s-po-malko-dalg-otkolkoto-predhodnite-n253299
https://www.expert.bg/macroview/marketplace/rumynija-tyrsi-hiljadi-chujdi-rabotnici-1709082.html
https://tvsatcom.bg/novini/prieto-na-parvo-chetene-detskite-gradini-i-yasli-shte-badat-bezplatni/
http://onovini.eu/2022/02/%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA/


Във философията на бюджета за тази година, освен договореното в коалиционното споразумение, е и промяна в
начина на мислене и планиране в държавата. Ако не се инвестира в хора, в инфраструктура и подобряване на
работата на държавната администрация, не може да очакваме. Да разчитаме на по-ниски заплати, за да
поддържаме конкурентоспособност, трябва да остане в миналото. Това обяви вицепремиерът и м... 

Образователният напредък на учениците, който те показват в различните етапи на своето обучение, ще бъде
основен критерий, по който ще бъдат оценявани училищата. Това е залегнало в новата методика за оценка на
добавената стойност в образователните институции. Днес, 10 февруари, Системата е била представена пред
социалните партньори на заседание на Отрасловия съвет за тристранно сътрудничество в обл... 

Образователният напредък на учениците, който те показват в различните етапи на своето обучение, ще бъде
основен критерий, по който ще бъдат оценявани училищата. Това е залегнало в новата методика за оценка на
добавената стойност в образователните институции. Системата бе представена пред социалните партньори днес
на заседание на Отрасловия съвет за тристранно сътрудничество в областта на среднот... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Парламентът прие на първо четене законопроекта за бюджета на държавното обществено осигуряване (ДОО) за
2022 г. със 129 гласа "за", 92 "против" и без "въздържали се". Срещу проектобюджета гласуваха от ГЕРБ-СДС, ДПС
и "Възраждане". Предвижда се от 1 април т.г. минималната работна заплата да се увеличи от 650 лв. на 710 лв. От
същата дата обезщетението за отглеждане на дете до двегодишна възраст съ... 

Заетостта нараства, но регионалните различия продължават да са по-големи, отколкото преди 2008 г. Между 2012
г. и 2019 г. броят на хората, изложени на риск от бедност и социално изключване, е намалял със 17 милиона. Това
пише в публикувания от Еврокомисията Осми доклад за сближаването, цитиран от в. Монитор. През последните
три години политиката на сближаване е спомогнала за намаляване на територ... 

"Когато се биеш с мафията, трябва да си готов за война, а не на размени от изрезки от вестници. Това е война",
каза политическият анализатор Арман Бабикян относно разпита на премиера Кирил Петков в прокуратурата.
"Правосъдната реформа няма да стане с изрезки. Тя ще продължи дълго и няма да свърши лесно", каза Бабикян.
Нидал Алгафари даде пример с известния американски престъпник Ал Капоне, срещу к... 

Заглавие: МОН представи идеята за добавена стойност в образованието и новата методика за оценяване на
училищата
Дата: 10.02.2022 15:07
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Оценката на училището ще зависи от напредъка на учениците
Дата: 10.02.2022 13:23
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Депутатите подкрепиха увеличението на минималната заплата от 1 април
Дата: 10.02.2022 09:28
Медия: Мениджър

Заглавие: Европейците в риск от нищета намалели със 17 милиона
Дата: 10.02.2022 09:14
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Арман Бабикян: Когато се биеш с мафията, трябва да си готов за война
Дата: 10.02.2022 09:01
Медия: Actualno.com

Заглавие: Управителят на НОИ: Бюджетът е изпълним и ще покрие всички решения за увеличаване на пенсиите
Дата: 10.02.2022 10:21
Медия: 24 Часа

https://pronewsdobrich.bg/2022/02/10/mon-predstavi-ideyata-za-dobavena-stoynost-v-obrazovanieto-i-novata-metodika-za-otsenyavane-na-uchilishtata/
https://novini.vratsa.eu/bg/otsenkata-na-uchilishteto-shte-zavisi-ot-napredaka-na-uchenitsite/
https://www.manager.bg/politika/deputatite-podkrepiha-na-prvo-chetene-minimalnata-zaplata-da-stane-710-lv-ot-1-april
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%95%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BA-%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%B8%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D1%81-17-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0_l.a_at.1_i.473598.html
https://www.actualno.com/politics/arman-babikjan-kogato-se-biesh-s-mafijata-trjabva-da-si-gotov-za-vojna-news_1708927.html
https://www.24chasa.bg/region/article/10848061


Бюджетът е реалистичен и изпълним и ще покрие всички решения за увеличаване на пенсиите, осигурява
дългосрочност и стабилност, заяви в "Денят започва" управителят на Националния осигурителен институт Ивайло
Иванов. По думите му още в средата на годината е възможна извънредна индексация. "Това е политическо
решение, в момента е създадена работна група към Министерството на труда и социалната полити... 

Нов спад в двуседмичната заболеваемост от COVID-19 отчита Националния център по заразни и паразитни
болести. Към 10 февруари 14-дневната заболеваемост е 1521.84 на сто хиляди души, при 1560.2 за предходния
ден. Все още обаче картата на цялата страна е в тъмночервено по този показател със заразени над 500 на 100
хиляди души. Червена е и цялата карта на епидемичната обстановка по региони. В Етап 3 с... 

Слушай новината Януарските събития в Казахстан имат съвсем очевидно международно измерение.
Краткосрочното подпомагане на законния президент Касъм-Жомарт Токаев (на снимката) от страна на
Организацията на договора за колективна сигурност (ОДКС) е само един от факторите, формиращи новия
геополитически пейзаж на региона, коментира руската информационна агенция РЕГНУМ, цитирана от БТА.
Независимо кол... 

Групата е действала от 2017 г. до 2019 г. към столична полицияСпециализираната прокуратура внесе в
Специализирания наказателен съд обвинителен акт срещу шестима полицейски служители. Те са обвинени в
участие в организирана престъпна група за искане и получаване на подкупи, съобщиха от прокуратурата.
Събраните по досъдебното производство доказателства сочат, че групата е действала от 2017 г. до 201... 

От операциите са се възползвали 5 900 дружества, а 126 000 работни места са получили подкрепаПрез 2021
Групата на Европейската инвестиционна банка (Група на ЕИБ), която включва Европейската инвестиционна банка
(ЕИБ) и Европейския инвестиционен фонд (ЕИФ), предостави заеми, гаранции и ангажименти за дялово участие
на стойност 948 млн. евро за различни проекти в България. Така общият размер на финан... 

Правителството на Дъг Форд обмисля премахването на стикерите за платен годишен данък на превозните
средства. Планът все още не е финализиран, но според изчисленията той може да спести до 120 долара годишно
на шофьорите. Според източници от правителството стикерите за годишния данък вероятно ще бъдат премахнати
за пътническите автомобили и търговските леки коли, сред които и пикапи и мотоциклети. И... 

Най-голямата гаранция за националната ни сигурност е развитието на въоръжените сили на България и

Заглавие: COVID картата на България: Двуседмичната заболеваемост спада 
Дата: 10.02.2022 10:12
Медия: Дарик Нюз

Заглавие: Перспективите на Казахстан в новия геополитически пейзаж
Дата: 10.02.2022 13:53
Медия: Novini bg

Заглавие: Шестима полицаи отиват на съд, обвинени за такса "спокойствие"
Дата: 10.02.2022 13:40
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: ЕИБ подкрепи с 948 млн. евро българската икономика през 2021
Дата: 10.02.2022 14:05
Медия: Economy.bg

Заглавие: Онтарио се готви да махне стикерите за годишния данък на колата
Дата: 10.02.2022 14:01
Медия: BG voice

Заглавие: Радев: Доставката на новите Ф-16 ще закъснее, създавайки риск да загубим въздушния си
суверенитет
Дата: 10.02.2022 13:23
Медия: smolyan.bgvesti.net

http://dariknews.bg/novini/bylgariia/covid-kartata-na-bylgariia-dvusedmichnata-zabolevaemost-spada-2299977
https://novini.bg/sviat/analizi/703267
https://trafficnews.bg/krimi/shestima-politsai-otivat-sad-obvineni-taksa-spokoistvie-235981/
https://www.economy.bg/economy/view/49580/EIB-podkrepi-s-948-mln-evro-bylgarskata-ikonomika-prez-2021
https://bg-voice.com/%D0%BE%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BE-%D1%81%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D1%85%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0/
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/534719/radev-dostavkata-na-novite-f-16-shte-zakasnee-sazdavayki-risk-da-zagubim-vazdushniya-si-suverenitet


съвместимоста им с партньорите от НАТО. Това заяви президентът Румен Радев, след като обсъди състоянието на
Българската армия с министъра на отбраната Стефан Янев, началника на отбраната адмирал Емил Ефтимов и
висши военни. По думите на президента неглижирането на военното въоръжение и нашите съюзни а... 

Може ли да бъде избегната война в Украйна - специално интервю с посланика на Русия Елеонора Митрофанова.
Гледайте "Светът и ние" в петък - 11 февруари, в 15:45 часа по БНТ1! 

Хърватия заплашва Сърбия, че ще блокира присъединяването й към ЕС, а като причина изтъква отказа на
Белград да върне на Загреб архивни материали, с което се нарушава Споразумението за подялба на наследството
на бивша Югославия, пише загребският вестник Вечерни лист. Хърватия иска също така материали от диск, който
Сърбия е предала на Израел и който съдържа данни за страданията на евреите в усташка... 

Търговете за възстановяване на поливни съоръжения в цялата страна за над 100 млн. лв. с еврофинансиране ще
трябва да започнат отначало.Близо десет години след като "Напоителни системи" се прочу с редица скандали с
"изчезнали" съоръжения, дългове и съмнения за длъжностни престъпления на директори, злоупотребите и
нарушенията в държавното дружество, изглежда, не са оставени в миналото. Това, по думи... 

Заглавие: Може ли да бъде избегната война в Украйна - посланик Митрофанова пред БНТ - 11.02.2022
Дата: 10.02.2022 15:02
Медия: БНТ Предавания

Заглавие: Хърватия заплашва да блокира пътя на Сърбия към ЕС заради архивни материали
Дата: 10.02.2022 14:34
Медия: 24 Часа

Заглавие: "Напоителни системи": поредното държавно дружество със злоупотреби
Дата: 10.02.2022 15:06
Медия: Капитал

https://bnt.bg/news/mozhe-li-da-bade-izbegnata-voina-v-ukraina-poslanik-mitrofanova-pred-bnt-11022022-303069news.html
https://www.24chasa.bg/novini/article/10851118
https://www.capital.bg/biznes/zemedelie/2022/02/10/4311047_napoitelni_sistemi_porednoto_durjavno_drujestvo_sus/
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